

εταιρεία ταχυμεταφορών

«Σήμερα οι εταιρείες ταχυμεταφορών είναι σε θέση να μεταφέρουν από μια απλή επιστολή ως εμπορεύματα πολλών κιλών είτε στην ίδια πόλη είτε στην άλλη άκρη του πλανήτη μας», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 2-1-1998, σελ. 10.

ετεροαπασχόληση

«Η Δ.Σ.Π.Φ. καταγγέλλει επίσης ότι από το σύνολο των εργαζομένων στη φαρμακοβιομηχανία, οι φαρμακοποιοί καλύπτουν ένα απαράδεκτα μικρό ποσοστό, με αποτέλεσμα να καταφεύγουν στην ετεροαπασχόληση», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 18-2-1976.

«Σύμφωνα με τα στοιχεία του συλλόγου τους, ο αριθμός των αδιορίστων ξεπερνάει τις 30.000, γι' αυτό οι περισσότεροι αναγκάζονται να καταφεύγουν στην υποαπασχόληση, αλλά και την ετεροαπασχόληση», *ΤΑ ΝΕΑ*, 8-6-1984, σελ. 22.

«Οι γιατροί της πλήρους και αποκλειστικής απασχόλησης, δεν έχουν δικαίωμα ετεροαπασχόλησης...», Νίκος Γρυλλάκης, *ΜΕΣΗΜΒΡΙΝΗ*, 26-11-1991, σελ. 4.

ευρωπαϊκή αγορά

«Με την ανάπτυξη των Ευρωπαϊκών, κατά τα τελευταία 20 χρόνια εκατοντάδες Τράπεζες συρρεύσανε στο Σίτυ», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 9-2-1980, σελ. 2.

«Παράλληλα, στα μέσα Ιανουαρίου αναμένεται να εκδοθούν και τα νέα ομόλογα του Δημοσίου με ρήτρα ECU με επιτόκιο λίγο μεγαλύτερο από τα ισχύοντα στην Ευρωπαϊκή αγορά», *ΜΕΣΗΜΒΡΙΝΗ*, 18-11-1991, σελ. 11.

ευρωπαϊκή αστυνομία

«Και τώρα Ευρωπαϊκή αστυνομία. Συμφώνησαν οι 15 υπουργοί Εσωτερικών. Η Γιουροπόλ θα έχει αρμοδιότητα και για την αντιμετώπιση της λαθρομετανάστευσης», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 31-1-1998, σελ. 1.

ευρωπαϊκή ασφάλιση

«Μεγαλύτερο το κόστος της ευρωπαϊκής ασφάλισης», *ΚΥΡΙΑΚΑΤΙΚΗ ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 10-5-1998, σελ. 137.

ευρωπαϊκό βάρομετρο

«Εξακολουθεί να υποστηρίζει την ευρωπαϊκή ολοκλήρωση η πλειονότητα των Ελλήνων ενώ παράλληλα εκτιμά ότι η χώρα θα ωφεληθεί από τη συμμετοχή της στην Ευρωπαϊκή Ένωση. Αυτό προκύπτει από τα αποτελέσματα του τελευταίου "Ευρωπαϊκού βάρομετρου"», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 22-9-1996, σελ. Ε6,16.

«Μην επιμένετε: το λέει το Ευρωβαρόμετρο. Ή μάλλον ορισμένες εφημερίδες, που διάβασαν βιαστικά και επιπόλαιο τη σχετική έρευνα. Ειδικότερα: Όντως, σύμφωνα με το Ευρωβαρόμετρο, οι Έλληνες (σε ποσοστό 44%, έναντι 25% του μέσου ευρωπαϊκού όρου) πιστεύουν ότι πρέπει να περιοριστούν τα δικαιώματα των μεταναστών», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 22-3-1997, σελ. 28.

ευρωδιαβατήριο

«Το Ευρωδιαβατήριο θα ισχύει από τον Ιανουάριο 1985», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 7-5-1981, σελ. 3.

ευρωδιάκριση

«Ευρωδιάκριση στο πολυκλαδικό Ν. Φιλαδέλφειας», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 20-11-1997, σελ. 46.

ευρωδικαστήριο

«Άγγλοι της Κέρκυρας προσφεύγουν τώρα στο Ευρωδικαστήριο», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 19-4-1983, σελ. 1.

«Ακόμα και σε περίπτωση προσφυγής στο Ευρωδικαστήριο, πάντως, (δικαίωμα που έχουν οι πολίτες, οι επιχειρήσεις και τα κράτη - μέλη της ΕΟΚ) το πρώτο, διερευνητικό βήμα ανήκει στην Κομισιόν», Γ. Χ. Παπαγεωργίου, *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 29-2-1992, σελ. 44.

«Ειδικότερα, το νομικό πρόβλημα, που είχε ανακύψει, ξεπεράστηκε και το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο έδωσε τη σύμφωνη γνώμη του για να επιλύονται οι διαφορές που τυχόν θα υπάρξουν όχι από το ίδιο το δικαστικό όργανο της Κοινότητας, αλλά από μια μικτή επιτροπή διαιτησίας (ΕΟΚ - ΕΖΕΣ), οι αποφάσεις της οποίας δεν θα αμφισβητούνται από το Ευρωδικαστήριο», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 14-4-1992, σελ. 21.

ευρωδικαστής

«Την αξία του τόσο πρόωρα χαμένου Έλληνα Ευρωδικαστή είχαν εκτιμήσει και αναγνωρίσει όλοι ανεξαιρέτα οι ξένοι και όχι μόνο οι νομικοί», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 26-11-1982, σελ. 5.

«Ενδιαφέροντα σχόλια προκάλεσε στους γνώστες των πραγμάτων της Δικαιοσύνης, αλλά και του πολιτικού παρασκήνιου, η από μέρους της κυβερνήσεως επιλογή ενός Συμβούλου της Επικρατείας τον οποίο θα προτείνει στην Επιτροπή της ΕΟΚ για να διορισθεί Ευρωδικαστής (δηλαδή μέλος του δικαστηρίου των Ευρωπαϊκών Κοινοτήτων)», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 8-3-1983, σελ. 8.

«Σε επίσημη συνεδρίαση του Ευρωπαϊκού δικαστηρίου ορκίσθηκε χτες και ανέλαβε τα καθήκοντά του ο νέος Έλληνας ευρωδικαστής κ. Κ. Κακούρης», *ΤΑ ΝΕΑ*, 15-3-1983.

ευρωδίκτυο